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Aan
de heer J.C. van der Net, de heer A.J. Kuhlmann
en de heer L.G.P. van Ballegooien
van fractie VVD

p/a raadsgriffie@dordrecht.nl

Datum 4 april 2023
Ons kenmerk 2023-0047767
Betreft Beantwoorden artikel 40-vragen inzake "Het Vogelnest"

Geachte heer Van der Net, heer Kuhlmann en heer Van Ballegooien,

Bij brief van 5 maart 2023, bij ons ingekomen op 6 maart 2023, heeft u op grond 
van artikel 40 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad namens 
fractie VVD vragen gesteld inzake "Het Vogelnest".
Wij beantwoorden uw vragen als volgt.

Vraag 1. Wat zijn de totale kosten geweest in 2022, die zijn uitgegeven voor 
"Het Vogelnest"?

Antwoord In 2022 heeft het Vogelnest € 158.766,- aan subsidie ontvangen.

Vraag 2. Kunt u deze kosten specificeren?
Antwoord De subsidie is als volgt opgebouwd: 

- buurtwerk € 33.461,-
- no label plekken € 63.085,-
- vangnetwerken € 20.620,-
- extra open € 16.640,-
- kinderwerk € 24.960,-

Vraag 3. Zijn de taken van het Wijkteam en "Het Vogelnest" niet dezelfde? 
Zo nee, kunt u het verschil duiden?

Antwoord De kerntaak van het Vogelnest is het uitvoeren van het buurtwerk in 
de Vogelbuurt. Dit doen ze vanuit de koffiecontainer op het Vogelplein.
Zij stimuleren inwoners om te participeren aan de samenleving. Dit 
doen ze door vergroening van de wijk, het beheren van de koffiebar op
het plein en het organiseren van activiteiten. Ook pakken zij de 
enkelvoudige hulpvragen op.
Het Sociaal wijkteam is er voor informatie, advies, ondersteuning en 
toegang tot zorg.

Vraag 4. Is er overleg of contact tussen het Wijkteam en de mensen van 
"Het Volgelnest", en waar bestaat dat contact of overleg uit?

Antwoord Het Vogelnest en het sociaal wijkteam werken nauw samen. De functie
van sociaal makelaar zorgt mede voor goede afstemming en toeleiding
van buurtwerk naar het sociaal wijkteam en omgekeerd. Ook vindt er 
op reguliere basis afstemming plaats via het leefbaarheidsoverleg.
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Vraag 5. Waarom staat "Het Vogelnest" midden op het plein en niet 
bijvoorbeeld naast de locatie van het Wijkteam?

Antwoord In eerste instantie was sprake van een tijdelijke vergunning aan de 
zijkant van het plein. Dat betrof een braakliggende locatie na sloop 
van woningen door Woonbron. Door bebouwing moest gezocht worden
naar een nieuwe locatie op of nabij het plein, voor de tijdelijke periode 
van drie jaar. Het gaat daarbij om de voorziening met het bijbehorende
terras. De huidige locatie werd na overleg als meest passend gezien. 
Over de verlenging van de termijn heeft communicatie met de wijk en 
ondernemers plaatsgevonden.

Vraag 6. Waarom is deze locatie gekozen en is niet naar de ondernemers 
geluisterd, die bezwaar hadden tegen deze locatie?

Antwoord Vanwege de belangrijke functie van het Vogelnest voor de wijk is een 
inpassingsplan gemaakt waarbij de huidige (tijdelijke locatie) het 
meest passend bleek. De gesloten achtergevel is naar achteren gericht
met een ruime doorgang richting de supermarkt. Bij de plaatsing is 
door één ondernemer (Plus) een zienswijze ingediend en bij de 
verlenging van de vergunning hebben twee ondernemers (Plus en 
Van Dalen Cigars) hun zienswijze ingediend. Beide hadden betrekking 
op het aantal parkeerplaatsen op het plein. Doordat de locatie niet ten 
koste is gegaan van een aantal parkeerplaatsen hebben de twee 
ondernemers ervoor gekozen geen bezwaar in te dienen. De overige 
ondernemers hebben niets ingediend en ook niet op een andere 
manier laten blijken dat zij bezwaar hadden.

Vraag 7. Is het u bekend dat bezoekers van de winkels op het Vogelplein soms 
worden afgeschrikt door de mensen die rondhangen bij 
"Het Vogelnest"?

Antwoord Het plein wordt al jaren bezocht door een diversiteit aan complexe 
doelgroepen. Het gaat hier voornamelijk om mensen die in de wijk 
wonen. Soms levert dit overlast op, vaak niet. De buurtwerkers van het
Vogelnest spreken, indien nodig, mensen aan op hun gedrag en 
hebben zicht op kwetsbare wijkbewoners. Ook organiseren zij 
toeleiding naar zorg en leveren zo een bijdrage aan de leefbaarheid 
van het plein.

Vraag 8. Denkt u dat een aantrekkelijk winkelaanbod de leefbaarheid van het 
Vogelplein ten goede komt?

Antwoord Jazeker. Bewoners hechten waarde aan een divers winkelaanbod en 
het draagt bij aan een vitale leefbare wijk.

Vraag 9. Is het u bekend dat de ondernemer van de Plus, dit jaar wil gaan 
uitbreiden?

Antwoord Ja, de wens tot uitbreiding is ons al jaren bekend en daarover hebben 
op ambtelijk en op bestuurlijk niveau overleggen plaatsgevonden. Bij 
het laatste plan ging de ondernemer uit van uitbreiding van de Plus 
door toevoeging van de naastgelegen (winkel)units.
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Vraag 10. Waarom is er tot nu toe geen duidelijkheid gegeven aan de 
ondernemer van de Plus m.b.t. uitbreiding van parkeerplaatsen?

Antwoord Met de ondernemer van de Plus is meerdere malen gesproken over de 
functie van het plein. De ondernemer ziet graag een groot 
parkeerterrein voor zijn winkel. Het gaat hier om een 
wijkwinkelcentrum met naast parkeren ook een belangrijke sociale 
functie voor ontmoeting.

Om de ondernemer tegemoet te komen is in 2020 de blauwe zone 
vergroot van 16 naar 37 parkeerplaatsen om meer ruimte beschikbaar 
te stellen voor kort parkerend winkelend publiek. 
Er worden twee keer per jaar parkeertellingen uitgevoerd. Uit deze 
tellingen blijkt dat er tijdens de uren dat de blauwe zone van kracht is 
altijd parkeerplaatsen in de blauwe zone onbezet zijn. We zien daarom 
op dit moment geen aanleiding om openbare ruimte of groen op het 
Vogelplein op te offeren voor extra parkeerplaatsen.

Vraag 11. Overweegt u om op het Vogelplein meer parkeerplaatsen toe te 
voegen? Zo ja, waar dan? Zo nee, waarom niet?

Antwoord Gezien de beantwoording van vraag 10 is er steeds voldoende 
parkeercapaciteit beschikbaar. Vanuit een oogpunt van stedenbouw en
verkeer (STOMP principe) en gelet op de benodigde openbare ruimte 
en sociale functie van het Vogelplein is vanaf het begin aangegeven 
dat een parkeerplein ongewenst is. Er is geen reden om van dit 
standpunt af te wijken.

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Het college van Burgemeester en Wethouders

C.H.W.M. Post A.W. Kolff
secretaris burgemeester
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